

Title (en)
Cross-perforating device.

Title (de)
Vorrichtung zum Querperforieren.

Title (fr)
Dispositif pour faire des perforations transversales.

Publication
EP 0639453 A1 19950222 (DE)

Application
EP 94111517 A 19940723

Priority
DE 4327466 A 19930816

Abstract (en)

The invention relates to a device for cross-perforating for a folding apparatus equipped with two cross-folding devices, having two perforating cylinders which are arranged upstream of the cross-folding devices and are equipped with perforating knives and perforating strips cooperating in each case in pairs. For an adjustment of the device during machine running: I one perforating cylinder (5) is in two parts and one perforating cylinder (6) is in one part II or both perforating cylinders are in two parts III or both perforating cylinders are in three parts having in each case an adjustment suitable in terms of position with respect to the cross-folds: I of all perforating knives (13; 15; 16) II of all perforating knives (13; 15; 16) and the perforating strip (14) assigned to the first cross-fold III of all perforating knives (13; 15; 16) and perforating strips (14; 17; 18). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Querperforieren für einen mit zwei Querfalzvorrichtungen ausgerüsteten Falzapparat mit zwei den Querfalzvorrichtungen vorgeordneten, mit jeweils paarweise zusammenarbeitenden Perforiermessern und -leisten ausgestatteten Perforierzylindern. Für eine Verstellung der Vorrichtung während des Maschinenlaufes: I ist ein Perforierzylinder (5) zweiteilig und ein Perforierzylinder (6) einteilig, II oder sind beide Perforierzylinder zweiteilig, III oder sind beide Perforierzylinder dreiteilig mit jeweils einer zu den Querfalzen lagegerechten Verstellung: I aller Perforiermesser (13; 15; 16), II aller Perforiermesser (13; 15; 16) und der dem ersten Querfalz zugeordneten Perforierleiste (14), III aller Perforiermesser (13; 15; 16) und -leisten (14; 17; 18) <IMAGE>

IPC 1-7
B41F 13/54; B65H 45/16

IPC 8 full level
B41F 13/54 (2006.01); **B65H 45/16** (2006.01); **B65H 45/28** (2006.01)

CPC (source: EP)
B41F 13/54 (2013.01); **B65H 45/28** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0256333 A2 19880224 - FRANKENTHAL AG ALBERT [DE]
- [A] EP 0019202 A1 19801126 - ROLAND MAN DRUCKMASCH [DE]
- [A] EP 0531648 A1 19930317 - HEIDELBERGER DRUCKMASCH AG [DE]
- [A] GB 1122405 A 19680807 - SCHNELLPRESSEN KOENIG & BAUER

Cited by
FR2781778A1; EP2347899B1

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0639453 A1 19950222; EP 0639453 B1 19970312; DE 4327466 A1 19950223; DE 59402015 D1 19970417

DOCDB simple family (application)
EP 94111517 A 19940723; DE 4327466 A 19930816; DE 59402015 T 19940723